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Zwrocom sig z uprzejmq proSbq w imieniu mieszkaficfw ul.

Brdowskiej, Kaliskiej 3S,Koliskiej 36, Koliskiej 34 ,Goplana i mieszkortc6w
zomieszkatych w rejonie tych ulic o udzielenie rzeczowej i wiq2qcej
odpowiedzi?. Czy w tym roku zamierza Pan zrealizowai proiby mieszkartciw
sklodane od kilku lot a zawarte w ni2ej wymienionych Petycjach, kt6re zto2yli
mieszkaficy do Rady Miasto Wloclawek i do Pqna oraz poruszoli te tematy
podczos spotkart Pana Prezydento z mieszkahcami osiedla Poludnie:

T.,,Przebudowa-modernizacja chodnika w ciqgu ulicy Brdowskiej prawa
strono od ulicy Wiejskiej w kierunku do ul.tonieszczyzno i dalej do ul.Planty 1".

Przypomnq, 2e w tej sprawie mieszkoricy zto2yli w dniu 17.07.2020r PETYCIE do

Rady Miasto Wloclawek. Komisja Skarg i Petycji w dniu 27.08.2020 r
pozytywnie ustosunkowala siq niniejszej petycji uznajqc prolbq mieszkaficowi o
przebudowg chodnika w ciqgu ul. Brdowskiej zo slusznq .R6wniei Roda Miasto
Wloclowek Uchwolq nr XXVI/129/2020 dnia 29.09.2020r uznola Petycjq

mieszkoric1w za slusznq i zalecilo by uwzglqdnil Pan Prezydent ich proibq w
planie finonsowym projektu bud2etu Miosta Wloclawek 2021 roku.

Ponadto w,/w zadnie zgloszane byly przez mieszkahc1w podczas spotkanio
Pona Prezydenta z mieszkoricami Osiedlo Potudnie w dniu 16.05.2017 roku i
ponownie przedstawiane w nastqpnym roku w dniu 18.04.2018 roku i 4.04.2019
roku oraz ostatnio w dniu 9.06.2022r podczas spotkonia z mieszkaricami osiedla

Potudnie. R1wniei no dy2urach radnych mieszkaricy prosili o przebudowq

chodnika ul. Brdowskiej. W tej sprawie jest liczna korespondencja i moje
wczeiniejsze icoroczne i kilkakrotne interpelocje jako radnego RM m6wiqce o

ko n ieczn oSci real i zacj i w/w za d o ni a.



2,"Budowa -utwardzenie terenu -placu odcinko drogi gruntowej dz.nr,93 KM
54 jako przedluienie ulicy Goplono w kierunku szczytu budynku Kaliska 38
wraz z chodnikiem choCby z jednej strony ul. Goplano".

Przypomnq, 2e w tej sprowie mieszkaficy r6wnie2 zlo2yli w dniu 21.09.2020 roku
PETYCIE podpisanq przez 63 mieszkqrtc6w do Pana Prezydento i Rody Miasta
Wloclawek by uwzglqdnil Pan Prezydent ich proibq w planie finansowym
projektu budietu Miostq Wloclawek 2021. roku.

R6wniei w/w zadnie zgloszane byly przez mieszkartc6w podczas spotkanio
Pana Prezydenta z mieszkoncami Osiedlo Potudnie w dniu 16.05.2017 roku i
ponownie przedstawione w nostQpnym roku w dniu 18.04.2018 roku i4.04.2079
roku oraz ostotnio w dniu 9.06.2022r podczas spotkania z mieszkartcami osiedla
Potudnie. R6wniei na dy2urach rodnych mieszkaficy prosili o utwardzenie tego
terenu i przedlu2enie utwardzenio ul. Goplana. W tej sprawie jest liczna
korespondencjo i moje wczelniejsze i coroczne - kitkakrotne interpelacje joko
rodnego RM m6wiqce o koniecznolci realizacji w/w zodanio.

3.,,Uwzglqdnienie w budiecie irodk6w finansowych na dokononie naprawy
w zokresie wyremontowdnia i utwardzenia czqici - ok, 50 mb jezdni no
dziqlce 90/20 KM 54 - ul. Kaliska 34, kt6ra jest wlosnolciq miasta poprzez
ulo2enie kostki brukowej".

O wyremontowonie tego2 odcina drogi mieszkohcy zobiegojq od kilku tat.
Ten maly okoto 50 metrowy odcinek drogi jest w bardzo zlym stanie
technicznym i dalsze jego eksploatowanie staje siq uciq2liwe dla zamieszkolych
tam mieszkortc6w.

Przypomnq, 2e w tej sprowie mieszkaricy r6wniei zloiyti w dniu 29.09.2021roku
PEWCJE podpisonq przez 57 mieszkahc6w do pana prezydenta by uwzgtqdni(
w nojbli/szym bud2ecie miosta finonsowanie w/w zodoniq.
R1wniei w/w zodnie zgloszane byty przez mieszkafic6w podczas spotkanio
Pono Prezydenta z mieszkohcami osiedlo poludnie w tej sprawie jest liczna
korespondencja i moje kilkakrotne interpelocje m6wiqce o koniecznolci
real i zacj i w/w za d a n ia.



4.,,Przebudowa chodnika w wzdlu2 70 rodzinnego budynku komunolnego

przy ulicy Koliskiei 36".

Przypomnq,2ewteisprawiemieszkahcyr6wnieizto2yliwdniu10'09'2020roku

PETYCJE podpisanq przez 35 mieszkoric6w ut' Kaliskiei 36 do Pana Prezydenta

i Rady Miosta Wloctawek by uwzgtqdnit Pan Prezydent ich proibq w plonie

finonsowym proiektu budietu Miasta Wloclowek 2027 roku'

WdotychczosoweikorespondenciizapewnialPonmieszkortc6w'2euwzglqdni

w/w proSbq o wykononie tego2 zadania w przygotowywanym projekcie budietu

miasta Wloclowek iui w 2020 roku. R6wnie2 w/w zadnie zglaszane byty przez

mieszkohc6w podczas spotkanio Pano Prezydenta -radnym z mieszkahcomi

osiedlo Poludnie w dniu 16.05.20L7 roku i ponownie przedstawiane w

nostepnym roku w dniu 18.04'2018r i 4'04'2019 roku podczos spotkanio z

mieszkaricomi osiedla Poludnie. oraz ostotnio w dniu 9.06.2022r podczas

spotkonio z mieszkaricomi osiedla Poludnie. R6wnie2 na dyiurach rodnych

mieszkartcy prosili o budowq chodnika. w tei sprawie jest liczna korespondencia

i moje kitkokrotne interpelacie m6wiqce o koniecznoici reolizacii w/w zadanio'

Zuwogi,i2mieszkohcyoiwiodczoiqmi,2esqlekcewaloneichproibyiza
ka2dym razem odpowiadaiqc mieszkohcom, 2e ograniczony bud2et nie pozwolo

na reolizacie postanowilem wystqpic do Pana z prolbq o ustosunkowanie sie do

ich wczeSniei zto2onych zbiorowych proib -petycii iok wygiqdo ich realizacii w

lwietle tegorocznego bud2etu miasto Wloclawek'

Z powoioniem


